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Bernaldo de Quirós apuesta por una mayor 
competencia en la prestación del servicio de los 
colegios profesionales 
Directorio 

• Producto Interior Bruto  
• Joaquín García Bernaldo Ouirós  
• Comisión Nacional Competencia 
• Colegio Abogados Málaga 

Foto: EUROPA PRESS 

MÁLAGA, 10 Feb. (EUROPA PRESS) - 

El presidente de la Comisión Nacional de la Competencia, Joaquín García Bernaldo de Quirós, ha 
intervenido este viernes en la actividad 'Desayunos con abogados', organizada por el Colegio de 
Abogados de Málaga, y ha apostado por una "mayor competencia en la prestación del servicio" de 
los distintos colegios profesionales de España. 

"Hablamos siempre de estimular la competencia y no restringirla", ha indicado Bernaldo de 
Quirós, quien ha abordado en su discurso la nueva situación a la que se enfrentan los colegios 
profesionales "ante las reformas que se están produciendo fruto de la adaptación del derecho español 
al derecho europeo en materia de servicios". 

Asimismo, también se ha referido a "la adaptación a una economía distinta", en la que "los ajustes 
fiscales, los ajustes internos no sirven y tenemos que ajustar la eficacia y la eficiencia de la 
economía", siendo "una de las partes importantísimas los colegios profesionales". "Son el 8,9 por 
ciento del Producto Interior Bruto la actividad de los profesionales", ha indicado. 

Por esto, ha insistido en "estimular la competencia y la eficiencia". En comparación con otros 
países, ha indicado que "son modelos distintos", explicando que "en Norteamérica, el colegio 
profesional tiene otra finalidad, en el mundo anglosajón hay otra mentalidad y los continentales 
tienen una tradición más histórica de algo corporativo e interno de los profesionales". 

http://www.europapress.es/noticiaprintaspx?ch=00356&cod=20120210173156 	13/02/2012 
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Con el título 'Modernización de los colegios profesionales: el reto de la competencia', el 
expresidente de la Sala de lo Contencioso-Administrativo en Málaga del Tribunal Superior de 
Justicia de Andalucía (TSJA) ha tratado el proceso de reforma de la regulación de los colegios 
profesionales en el ejercicio de transposición de la Directiva dé Servicios en España. 

Ha analizado también la necesidad actual de reorientar el modelo de negocio de dichas 
instituciones, para conseguir ofrecer servicios de mayor valor añadido a todos sus colegiados, en un 
entorno cada día más competitivo. Por consiguiente, la futura ley de Servicios Profesionales debe 
"completar" el ejercicio de liberalización de un sector "clave" para la economía del país. 

Además, ha sintetizado los principios que deben presidir la reforma y modernización de los 
colegios, permitiendo la entrada a los que están cualificados para prestar los mismos servicios, y ha 
señalado que el objetivo de dicha reforma debe ir encaminado a ofrecer un mejor servicio a precios 
más competitivos a los consumidores. 

2012 Europa Press. Está expresamente prohibida la redistribución y la redifusión de todo o parte 
de los servicios de Europa Press sin su previo y expreso consentimiento. 

http://www.europapress.es/noticiaprint.aspx?ch=00356&cod=20120210173156 	13/02/2012 
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Para cualquier cantidad entre 3.000 y 150.0 

Sin comisiones ni, gastos 

Con el respaldo del Grupo Santander 

  

REFORMA LABORAL 
Las empresas podrán despedir de forma objetiva cuando sus ingresos rebajen durante 9 meses 

Noticias agencias 

UGT Madrid alude a "la grave situación" del derecho 
a la justicia gratuita  
10-02-2012 / 15:50 h EFE 

El sindicato UGT considera que los datos de la Comunidad de Madrid sobre la asistencia jurídica gratuita demuestran "la 

grave situación" del Turno de Oficio, los problemas para abogados y procuradores y la reducción de las personas que han 

tenido acceso a la tutela judicial garantizada por la Constitución. 

Así lo expresa hoy UGT Madrid en un comunicado en el que se refiere al anuncio hecho la víspera por el Gobierno 

regional de que ha aprobado el gasto de 34 millones de euros para la prestación del servicio de asistencia jurídica gratuita, 
una partida con la que -ha dicho- "se pone al día y liquida todos los pagos". 

Según el Gobierno regional, en 2011 un total de 103.279 personas solicitaron acogerse a este derecho. 

En una nota de prensa de UGT Madrid, el sindicato afirma que si en 2010 fueron 134.496 ciudadanos los solicitantes de 
,usticia gratuita -según datos del Colegio de Abogados-, en 2011 lo han solicitado 31.217 menos, y añade que "si la 
:omparación se efectúa con 2009 la reducción se eleva a 45.039, un 30% menos". 

in el orden contencioso administrativo, dice UGT Madrid, los datos reflejan que se ha pasado de 33.127 ciudadanos que 

olicitaron el beneficio de la justicia gratuita en 2009 "a tan sólo 8.698 ciudadanos en 2011, una reducción del 74 por 
lento". 

1 opinión del sindicato, es "preocupante" que en la Comunidad disminuyan las personas con escasos recursos que puedan 

er adecuadamente defendidos sus derechos e intereses legítimos, en un momento en el que se incrementan los casos "de 
ogares y personas afectados por distintos procesos de exclusión social". 

La gestión de la administración regional no puede, ni debe, obstaculizar el acceso de todas las personas a la justicia", dice 
l sindicato. 

e trata, dice UGT Madrid, de un derecho constitucional que "debe ser real y efectivo, incluso cuando quien desea 
tercerlo carezca de recursos económicos". 

egún el gobierno de la Comunidad, del gasto autorizado, 30,9 millones de euros corresponden al Colegio de Abogados de 
[adrid y 3,1 millones al Colegio de Procuradores, y en ambos casos los importes se destinan a cubrir los honorarios de 
¡tos colectivos profesionales por sus servicios. 

)://www.abc.es/agencias/noticia.asp?noticia=1101571 	 13/02/2012 
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ciudades españolas la 
oficina antidesahucios 
La iniciativa de mediación con bancos nació el lo de enero 
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Ovados colegios 
de abogados de 
Catalunya promueven 
servidos similares 
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GEMIR CAMPS !MAME% 

■ Una oficina on les familias que 
no poden pagar lahipoteca postran 
anar a demanar ajuda. Es el que 
oferirá el Collegi d'Advocats de 
Manresa segulnt una experiencia 
pionera a Tarsana (mit d'un acord 
de col•laboradó del Collegl d'Ad-
vocats 1 de l'Ajuntament d'allá-

Abel Pié, degá del Collegi d'Ad-
vocats de Manresa, va visitar 
abans-clahlr, amb Mies repre-
sentants de la majada de col-legn 
d'advocats catalans, l'oficina de 
Terrassa per »oreare com funciona 
i com ho podem incorporar a 
Manresa•, on l'Oficina «inter-
mediació Hipotearia será a la 
seu del coblegi, al canes de Sant 
loan Baptista de La Salle. 

Com en el cas de Terrassa. a la 
capital del Sagas el Collegi d'Ad-
vocats també ha buscar« ha acon-
seguid la cornphdrat de l'Ajuma-
ment, sobreto[ al'hora de tenir-lo 
al costar per «intentar que les en-
titats Manceras cohlabortm, des-
taca Pl. Isdvotat recorda que el 
cas de les farnflies que no poden 
pagarla hipoteca «Osa convatitm 
un problema social important. 

► El projecte inclou recursos 
per facilitar la detecció 
dalumnes amb necessitats 
educatives especials 

REDA02011WIRESA 

• La Fundado Amparn dedicada 
a latenció de persones amb dis-
capacitar Inteltectual, ha presea- 

Per airó hl involucrem l'Ajunta-
ment». Fa notar. per altra banda, 
que, en relació amb aquest tema. 
PAjuntarnentja va aprovar en el ple 
municipal del desembre passat 
una n'oció que va en aquesta ma-
teixa direcdé. Entre d'ohms. en 
aquesta muté, presentada per 
ERE s'aprovava per majoria «ore-
rir, en collaboraclé amb el Col lega 
&Monean un servei d'Informada 
assessorament I mediadé adrecat 
a les persones amb dificultats de 
pagament de dedica hlpotecarisi 

tal als dlrectors de centres tense-
nyament de secundaria el pro-
grama Funciona, amb la coilabo-
sació de l'ObraSocial CajaMadrid 
I el supon del departament d'En-
senyament El projecte es &rigola 
ala al Institut, de les comarques 
del Bages i del Solsonés Consisten 
a facilitar un programa d'inserde 
sociolaboral als alumnas, més 
grande 16 anys, amb necessitats 

Me de pérdua del domicill habi-
tual, i a les inmersa, en procedi-
ments d'execudó hipotecaria, per 
tal de trobar alternativas que no 
compordn la negacló del dret a 
l'habitatge». D'entrada, l'oficina 
de Manresa Eatendran per toms els 
matenos advocats del collegL 

anquanta ~lents 
Laprimera Oficina d'Intermedia-
cló Hipotecarla, a Terrassa. es  va 
posar en fundonament a principi 
traguen any I. des d'aleshores, in- 

educathtes espedals i que no han 
assolit l'etapa secundaria obliga-
tória. També pretén dotar els mes-
tes deis mecanismes necessario 
per detectar a ternps aguada atm.- 
nes, assessorar-los i orientar-losen 
un [cabal] conjunt per trobar una 
sordda al (dm ja quesodio sanen 
dificultats per trobar un Binaran 
formadu que s'ajusti a les seves ne-
cessitats i capacitats. 

•  

formava alar el Consell de l'Advo-
cada Catalana ha obert més de 
d'aguanta expedlents, amb una 
mitjana d'onze expedients setma-
nals El degá del Collegi ~voces 
dela durat vallesana, Miguel Sam-
na, ha explicar que «no només 
s'han Interessat en la iniciativa 
els degans catalans /concreta-
ment de Figueres, LJeida, Mame-
sa, Granollers. Mataró, Reus, Sa-
badell, Tortosa I Vicj, shsó samba 
diversos Col•legis d'Advocats dar-
reu de l'Esta% espanyol». 

El programa Funciona Inciou 
activitats com la Informacló, l'o-
rientaba la denvadó a cursos de 
formuló ocupacional 1 comple-
mentaria I practiques a les em-
presas, entre abres eines, mlhan-
can( programes personalinan 

liescola d'educado especial le. 
rad de Moragas d'Ampans será 
lancarregada de desenvolupar a 
laprácfica almogama Funciona, 
promogut per l'entitat Lascola 
d'Ampans ja té experiéncia en el 
desenvolupainent de funciona de 
supon a la inclusió educativa I és 
centre de refrenada deis centres de 
la comarca del Sagas designas pel 
departament d'Ensenyament 

El Club de 
Jubilats de les 
Escodines 
prepara el 
20é aniversari 

► Ha elaborat un programa 
d'activitats pie de sorpreses 
per al barri, obert també a 
tota la ciutadania 

REDACCIÓ I ~PESA 

■ El Club de lubllats de les Esco-
dines celebra el me adversart 
Per comentar, el Casal de les Es-
codlnes acollirá fins al ro de man 
l'exposició Espais per a la Cern 
Orna. la miradad'unartina. amb 
dibuixos signats per Ferran Costa. 
que es podrá acure quan la sala 
d'acres sigui oberta 'menee durar 
els acres de l'aniversan del Club de 
Jubilan. ja que el Casal de les Es-
codares encara no casposa, a ho-
ras tiara d'un espal per a expon-
cions obert al públic 

El Club de Jubilan ha preparar 
xerrades, berenars, una projecció 
de cinema. concerts 1 espectacles. 
Aprofitant que aquest 2012 és 
l'any europeu de l'envelfiment ac-
riu han preparas, juntament amb 
la Coordinadora de Jubilan i Pen-
sionistas de Mantesa, una tertúlla-
debat per parlar de projectes ex-
periencias de voluntariat 1 gent 
gran. Aquest acre será el dimana 
28 de labrar 

El dijous dia m hi ha previas el 
batanar danivenan a 2/i de 6 de 
la tarda, al Club de Jubilan Els In-
teressats en el berenar es poden 
'mentira11ns al dla abans al Club 
de jubilan (Paco Virumbrales), 
totes les tardes, de dilluns a di-
vendres, de 5 a 2/i de a de la tar-
da El preu és de euros per als so-
els 14,5 euros per als no socia lbis 
ele acres són organitzats pel Club 
de lubilats amb la cohlaboradó de 
la Coordinadora de Jubilara I Pen-
sionistas de Manresa, l'Ajunta-
ment 1 el depanament de llenes-
tar I Familia de la Generalitat 

Manresa tindrá una oficina per ajudar 
l'anules que no poden pagar la hipoteca 
► La impulsa el Collegi d'Advocats imitant una experiéncia pionera de la delegació de Terrassa 

   

PAXIOMMITA ITtl• 

   

L'Orldna d'Intermediada 
Hipotecarla sed a la seu del 

d'Advocats, al carros de 
Sant loan Bautista de la Sane 

 

El coblegl ha buscas la 
complbitat de riguntament 
por «Intentar que les entibe; 
financeres coliaborin» 

 

L'advocat dlu que el cas de les 
familias que no poden pagar la 
hipoteca asta sonaos* en un 
problema social Importante 

Abel Mi as el daga del Coliegl d'Adveran de Manresa 

   

Ampans ajuda joves de més de 
16 anys que no han superat 1'ESO 



ro no Ilers 

Forran Polo 
Josep Medina és el nou degá 
del Cohlegi d'Advocats de 
Granollers. Té 38 anys. Está 
casal i té dos fills. Viu a 
Granollers des de 1996, on 
té desean propi. Fa 10 anys 
que és a la junta del Cohlegi, 
els quatre última com a vire-
degá. 

Com valora els resultan 
de les eleccions al Cohlegi 
d'Advocats? 

La diferencia de vota és 
important i dóna a entendre 
que els col-legiats confien 
en la proposta que vam fer. 
També és un aval de la feina 
feta. Ens ha donat responsa-
bilitat per desenvolupar alié 
que deia el programa i molt 
mes. També treballarem per 
aquella que no ens han votat. 

Van ser, també, un reco-
neixetnent a Lidia Condal? 

No es presentava peró tara-
bé se li va confirmar la seva 
feina. Si ella no ho hagués 
fet bé, el resultas no hauria 
estar el que ha estar. 

El procés electoral atnb 
tres candidatures que opte-
ven a la junta, com el valora? 

No hauria estat menys 
válid si hi hagués hagut una 
sola Ilista. Pero amb tres pro-
postes, potser encara és més 
legitim. Torea les propostes 
s'han de valorar de forma 
positiva perqué toles estaven 
pensades per minorar el Col-
legi i donar més servei. 

Incorporará alguna pro-
posta deis seta rivals? 

Les que ens setnblen 
importants, les adoptarem 
sense problemas. Seria 
absurd que una proposta 
positiva no l'adoptéssim 
pel fet que ha estar feta per 
una altra candidatura. Ho 
farem, per exemple, amb la 
formació. Es demanava més 
formuló presencial i comen-
taran ja amb tres o centre 
ponéncies aqueas trimestre. 
També amb l'ús de les naves 
tecnologies. 

Quin paper tindrá !'Estola 
de Práctica Jurídica? 

Hem d'adeptarnos a la 
nova Ilei d'accés a la pro-
resaló. Ens obliga a fer un 
conveni amb alguna univen 
sitat Iligat a un master, arab 
titulado oficial, o a un curs. 
Ara ja collaborem amb altres 
Cohlegis en un master de la 
Universitet Autónoma. Per 
aix6, apostem per un cura 
amb una práctica directa a la 
realitat deis advocats. Velem 
dirigir-ho a aquella que velen 
ser advocats. L'Escota és la 

Medina, mnb la balan(a, timbo, 

REFORC 
• 

"Calaría ',d'orear 
alguns jutjats amb 
més personal peró 
no es fa per la crisi" 

Masia deis advocats. ' 
Com treballará per resol-

dre el problemas en els 
pagaments del tern d'ofici? 

Sobre el cobrament, la 
nostra tasca és bastan limi-
tada perqué está en mana 
del Departament de Justicia. 
Seguirem treballant perqué 
la Generalitat no pagtú més 
lentament. Per ara, els paga-
menta no s'estan dilatant 
més. En el torn tarje', hem 
de reforcar l'aparen admi-
nistratiu per a la designado 
de procediments i la justifi-
cació deis assumptes. També 
estem implantan( un pro-
grama informátic per fer la 
justificació en tinta, estem en 
converses amb els jutges de 
Mollet i Granollers i els Mos- 

sos per minorar els protocols. 
Granollers ha estar rete 

reo en mediació. Seguirá 
amb aquesta aposta? 

Per llei, hem d'iniciar la 
mediado civil que permet la 
resolució de conflictes amb 
la mediació en malta més 
ámbits com reclamaciqns 
entre ()articulara, heréncies, 
comunitatS de propietaria._ 
Tenim un grup de mediadora 
de familia amb una votado 
i formació important, i hem 
d'aprofitar aquesta empenta. 
Volem liderar el projecte 
de la mediació civil perqué 
pot ajudar a desembussar 
la justicia. Si som capacos 
de posar-lo en inane tés 
beneficiós, l'administració 
haurá de respondre aportan  

més recursos económica a 
la tnediació. Un expedient 
resolt amb medIacló com-
portad menys recursos que 
anant al jutjat. Hi ha proble-
mes endémics que cal soluci-
onar i la mediació pot ajudar 
a resoldrels. 

Els jutjats estan saturats? 
Depén.1-li ha jutjats que 

estan al dia peró d'altres que 
estan saturats. Hi tenen a 
veure els canvis de jutge, de 
secretaris, la falta de perso-
nal— En el cas de molla és 
molt pitjor que a Granollers. 
.També pel propi edifici, que 
no deixa que es pugui asían- 

.: car. Treballar es fa molt més 
'den. Per exetnple, conduir els 
detinguts és molt complicat 
perqué no hi ha els serveis 
mínima per poder-los tenir 
en custodia. 

Calen nous jutjats? 
A Menet, con, a mínim dos 

més. Els jutjats no han crea-
cut de forma paral.lela a la 
població. A més, és una placa 
on costa molt que hi hagi 

f. continultat deis jutges. 
I les obres estan paredes.  
ts un deis temes que hem 

de parlar amb la consellera 
perqué és un deis problemes 
importante que temen. No 
ens oblidarem de Mollet, i a 
la consellera li direm que, tot 
.1 la crisi i la falta de recursos, 

- cal fer un estere a 5 	A Mollet, caldria separar 
els jutjats de primerains-
táncia i els d'instrucció? 

Separar jurisdiccions dóna 
especialització ala magistrats 

els permet focalitzar la 
teína. Seria molt important 
peró no es fa fins que s'arriba 
als deu jutjats. Ata n'hi ha 
cinc. Hi estem molt Iluny 1 
mes en el tontear de crisi 
económica, que fa impensa-
ble que es puguin crear cinc 
jutjats en pocs anys. Dos més 
en tres anys ja seria magnlfic. 

La falta de recursos és un 
problema? 

En alguns jutjats Carien 
falta reforces de ¡urges i 
secretaris, i no es fan. Cobrir 
les baixes del personal, no es 
fa sempre. Tot ano suma per 
molta voluntat que hl posin 
els magistrats. 

A Granollers? 
Estera mon contents amb 

el nou edifici judicial. Tot i 
aixó. al  Cohlegi temen pro-
blentes d'espai on hi ha el 
Servei d'Orientado jurídica 
lel Servei d'Orientado a la 
Mediad& Tenen mona feina 

• 1 han fet petit l'espai. Treba- 
liaren per, si és posslble, No- 

, bar un altre espai que perme. 
ti donar mili« servei. També 

queda resoldre el tema deis 
accessos, tot i que la situado 
s'está normalitzant. 

Els jutges delen que fati-
en falta més sales de vistes. 
Sha fet curt? 

Molt sovint Cha de fer 
servir la sala de vistes del 
registre civil i la del jutjat 
de guárdia. Hl ha dues sales 
que van quedar mig acaba-
des i que no s'han habilita 
Amb el voten, de Mina que 
hi ha, els jutges no es poden 
permetre no senyalar gairebé 
cada 

A Granollers, també fan 
falta més jutjats? 

Segur. El problema és 
posar-se d'acord en quina. 
Potser calcilla dos jutjats 
especifica de familia i Ilavors 
ja no ens caldria cap jutjat 
nou de primera instancia. 
Pero turbé, un d'instnicció, 
un de penal i un de social 
Inés. Són motu. La fiscalia 
molé té necessitat de més 
personal perqué tenen més 
feina. Tothom fa molt esforc 
i l'administració, també. Peró 
cal que garanteixi els paga-
mena del torn d'ofici. 

L'austeritat guiará les 
acciona. Com  es concreta? 

ja hem dit ala cohlegiats 
que no els apujarem les quis-
tes. És un acte valen i de 
cotnpromís. La nostra liba és 
arribar a reduir la quota sen-
se perjudicar el servei. 

El Servei d'Orientació 
Jurídica está saturat? 

Sí. Estero fent de dilluns 
a dijous 50 visites al dia de 
gent que ve a buscar un advo-
cat d'ofici o porten un expe-
dient per aturar un termini. 
I, divendres, fem Servei 
d'Orientado a la Mediado. 
Amb rot, la retribució per la 
gestió que fem se'ns recluirá 
un 5%. Tenim més reina i 
menys recursos per pagar la 
gent que gestiona els casos. 
Com  podetn afrontar-ho? No 
podem deixar de banda els 
drets del detecté peró ens cal 
el supon de Justicia. El 2011 
vam tenir Inés casos que el 
2010 i ja estem veient que els 
casos continuen pujan. 

Voten portar-lo a més 
%robles? 

Estere en converses amb 
alguna ajuntaments. Ara ja 
hi ha set municipis amb qui 
tenim conveni i velem ani-
llar a una quinzena. Es dóna 
un bón servei al ciuradá i als 
advocats del torn d'ofici. 

Crisí vol dir més feina? 
Ni ha mes feina penó en 

otolts casos la gent no té 
recursos per contractar-te. 
Aleó afecta els advocats que 
no estan al torn d'ofici i tan-
bé treballarem per a ells. A 
mes, s'han reduit els hono-
raria com en rota els mema. 
1 al torn d'oficl, cada cop hi 
ha més companys registran 
i, per tent, els arriben menys 
casos. Tothom cree que la 
crisi ens va bé als advocats 
pero no és així. També ens 
afecta. 

"Tal com estan, es fa molt rnés 
dur treballar als jutjats de Molla" 
Entrevista a Josep Medina, nou degá del Col•legi d'Advocats de Granollers 

la mida, que al despan professional 

TORN D'OFICI 
• 

"Tramitem més 
casos perc)rebem 
menys diners de 
Justicia per fer-ho" 

Dilluns, 13 de Cobrar de 2012 
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MARTES, 14 DE FEBRERO DE 2012 

LA MEDIA COLUMNA FRANCISCO AYALA 

Lección de Cubillo sobre el caso del juez 
Garzón 

MI MUY QUERIDO y viejo amigo y compañero de tareas universitarias, aunque en distinta facultad, 

Antonio Cubillo, que hoy es letrado del Colegio de Abogados de Santa Cruz de Tenerife, nos da una 

verdadera lección a los demás letrados, e incluso a muchos que no lo somos y que, como en mi caso, 

estuvimos a punto de matricularnos en dicha facultad y no lo hicimos porque por mí tiraron las Ciencias 

y, por no haber aún Facultad de Matemáticas, tuve que ir a la única de Ciencias que había en la vieja 

Universidad, entonces en la lagunera calle de San Agustín, que era la de Químicas. Pero siempre tuve 

gran afecto, que era correspondido, por el querido Antonio Cubillo, cuya familia era vecina de la mía en 

el antiguo barrio de Duggi de Santa Cruz. 

Esta amistad ha durado muchos años en mí, y creo que en él, como me lo demostró cuando, en tiempos 

del MPAIAC, comunicaba por teléfono con el amigo cuando él estaba en Argelia o en otro país africano y 

yo estaba trabajando en este periódico. Cubillo me daba entonces noticias de su actividad política y 

personal, que muchas veces utilicé para publicar en EL DÍA, y nuestra amistad seguía como siempre a 

pesar de algunas críticas a él y a mi persona por darle audiencia y creerle, como quedaba demostrado 

por la información en EL DÍA, que siempre era discreta. Cubillo regresó a su tierra y se incorporó a la 

actividad de su carrera, que ejerce como uno de los mejores letrados de Canarias y demuestra su gran 

preparación con este artículo, publicado en EL DÍA el viernes último, en el que, repito, nos da toda una 

lección a los lectores. 

El artículo lleva por título "El proceso contra el juez Garzón y las leyes internacionales", que es la gran 

noticia de estos días en que se ha hecho pública la condena a once años de suspensión en sus funciones 

a este brillante, famoso, valiente y destacado abogado español, por una acusación que creen injusta 

muchos profesionales del Derecho y que ha dado lugar hasta a manifestaciones populares en Madrid y 

en otras ciudades en protesta de la condena que dictó el Tribunal Supremo. 

El artículo de Antonio Cubillo, pese a la especialización del autor, que no está al alcance del 

entendimiento de la generalidad de los lectores, describe, uno por uno, el contenido de leyes del Reich 

germano, algunas dictadas por el propio führer Adolfo Hitler, que Antonio Cubillo cita en el propio 

nombre germano, y las detalla luego hasta hacer comprensibles los contenidos y, en cierta forma, las 

compara con las supuestas leyes utilizadas por el Tribunal Supremo para aplicar en el caso del juez 

Garzón, y no hace falta saber mucho Derecho para llegar a la conclusión de que no ha sido del todo 
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claro ese fallo del Alto Tribunal, teniendo en cuenta el acierto de las citas del autor del artículo y la 

aplicación de las mismas en el caso que comentamos. 

La deducción, una más de las muchas que ha dado y sigue dando lugar a muchos procesos en España, 

es que nuestra Justicia no atraviesa un buen momento. Quizás sea la política la que intenta influir en la 

judicatura, dictar sentencias para que los fallos sean más políticos que realmente justos. Si fuera así, 

por aquello de que no hay mal que cien años dure, alguien llegará que arregle o trate de arreglar las 

cosas. Probablemente, ese alguien podrá sacar muchas conclusiones de lo que publica Antonio Cubillo. 

© Editorial Leoncio Rodríguez, S.A.  Avda. Buenos Aires 71, S/C de Tenerife. CIF: A38017844. 

eldia.es  Dirección web de la noticia: http://eldia.es/2012-02-14/CRITERIOS/CRITERIOS4.htm  

http://eldia.es/2012-02-14/CRITERIOS/CRITERIOS4pm.htm 	 14/02/2012 


	3c.pdf
	Page 1


